
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ZE DNE 12.10.2023  

Zahájení 16:30, Pankrác House, Lomnického 1705/5, Praha 4 

Přítomni (KRP):  prezenčně: Martin Musil, Štěpán Weber, Leona Lahoda 
telekonferenčně: Tamara Hašová, Barbora Čížková 

Přítomni (ČF): prezenčně: Lukáš Laštovička, Václav Frajt  
  Host: Petr Chvojka 
Ukončení:   Praha, Pankrác House, 12.10.2023, 19:00 
 
  
Program: 
  

1. MS 2025 
2. Jednání VV  

a. Informace 
b. Materiály k připomínkování 

3. Společné setkání oddílů PP3 
4. Extraliga 

a. Aktuální informace, platforma vysílání 
5. Nábory 
6. Kodex RP 
7. Tvorba nového akčního listu 
8. Termín dalšího jednání 
9. Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ADD 1) MS 2025 

Jednání KRP se zúčastnil host P. Chvojka, který v rámci úvodního bodu představil členům 

KRP připravený společný workshop o cílech a nastavení MS 2025. Workshop je zaměřen na 

3 oblasti - „cesta k turnaji“; cíle pro samotný turnaj; cíle pro rozvoj českého florbalu po 

šampionátu (roky 2026-2028). Výstupem workshopu může být mnoho námětů a postřehů, 

které budou dále rozpracovány. Další diskuse bude dále pokračovat ve snaze jednotlivé cíle 

finalizovat a potvrdit. Zároveň informoval o aktuální situaci kolem MS, finanční zajištění akce, 

podpoře municipalit. Celkově probíhá zpracování cílů a strategie šampionátu. 

Usnesení č. 1/10/2023: KRP 

▪ Ukládá členům KRP vypracovat workshop k MS žen 2025 a zaslat do 16.10.2023 

jednotlivé výstupy. 

Zodpovídá: Členové KRP | Termín: 16.10.2023 

AD 2) Jednání VV 

L. Laštovička seznámil členy KRP s informacemi z jednání VV ČF. Informoval především o 

projektu pro posun pozice florbalu v ČR, se zaměřením na členy a kluby (Florbal ID). Členům 

komise přednesl aktuální informace k počtu předplatitelů platformy vysílání. Stěžejním bodem 

jednání VV ČF bylo hodnocení regionálních rozvojových plánů. L. Laštovička informoval o EFT 

v Ústí nad Labem, které bylo hodnoceno pozitivně. Na akci byl rovněž napojen regionální 

projekt v rámci PP2B – Podpora rozvoje ženského florbalu.  

• Materiály v připomínkování 

Aktuálně nejsou žádné materiály v připomínkování. 

AD 3) Společné setkání oddílů PP3 

L. Laštovička informoval o proběhlém Společném setkání oddílů PP3, které proběhlo v termínu 

10. – 11.10. 2023 v Praze. Společné setkání oddílů bylo zhodnoceno také od účastníků M. 

Musila a Š. Webra, směrem k možnosti zlepšení do dalších let.  

AD 4) Extraliga 

V rámci jednání předložil L. Laštovička aktuální čísla předplatitelů a sledovanosti k utkáním 

extraligy žen. Proběhla diskuse všech členů nad aktuálním tématem, zda je toto správná cesta. 

Členy také zajímala čísla k volným utkáním na platformě. 

AD 5) Nábory 

L. Laštovička informoval o realizované náborové kampani regionu PHaSČ. Následně proběhla 

diskuze ohledně náborů i ve vztahu k řešení udržitelnosti hráčů a hráček. Aktuálně ve 



 

 

většině oddílů systémově neevidují statistická data ohledně důvodů, proč hráči či hráčky 

v oddíle končí. KRP je toho názoru, že by měla vzniknout plošná kampaň na nábory. 

AD 6) Kodex  

L. Laštovička informoval o úpravě Kodexu RP tak, aby byl nastaven pro celé prostředí českého 
florbalu a necílil pouze na florbalové oddíly 
 
Usnesení č.2/10/2023 KRP 
 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi předložit Kodex RP na dalším řádném jednání VV. 
 

Zodpovídá: L. Laštovička | Termín: 15.11.2023 

AD 7) Tvorba nového akčního listu 

KRP projednávala další možnou tvorbu akčního listu na určité téma. Potenciál vidí v tématu 
práce s talentovanou mládeží. Vhodný host by k tomuto tématu byl J. Třískala, hlavní metodik 
ČF. 
 

AD 8 a 9) Diskuse a termín dalšího jednání KRP 

Termín příštího jednání: 

• 9.11. 2023 zahájení v 16:30 hod 

Usnesení č.3/10/2023: KRP 

▪ Bere na vědomí termín jednání KRP 

 


